

K-FUN CAMPAIGN

01st June - 30th November 2024

Good news! Starting from 01st June 2024 until 30th November 2024, K-Link International having Campaign K-FUN. Terms are as below :-

Berita baik! Bermula 01hb June 2024 sehingga 30hb November 2024, Syarikat K-Link International akan menjalankan Kempen K-Link K-FUN. Syarat-syarat kelayakan adalah seperti berikut :-

好消息! 康立全球在 2024 年 6 月 01 日至 11 月 30 日期间, 进行康立 K-Fun 活动详情如下:

Campaign Requirement / Keterangan Kempen / 活动需求:

Plan A & B

1. Must maintain PBV650 for 6 consecutive months OR PBV3900 by accumulatively during the campaign period

1. *Harus mengekalkan jualan peribadi PBV650 setiap bulan ATAU PBV3900 terkumpul selama 6 bulan sepanjang kempen berlangsung*

1. 在这6个月期间必须连续每月保持PBV650 或在活动期间总累计PBV3900。

2. Must INTRODUCE 3 New Apps with PBV400 each for 6 consecutive months OR 18 New Apps with PBV400 each by accumulatively in 6 months during campaign period

2. *Harus INTRODUCE 3 Ahli baru dengan PBV400 setiap ahli ATAU 18 Ahli baru secara terkumpul dengan PBV400 setiap ahli dalam tempoh 6 bulan kempen berlangsung*

2. 或在这6个月期间, 每个月都必须成功介绍至少3个新人(New Apps), 每人必须至少PBV400。或在活动期间总累计18个新人(New Apps), 每人必须至少PBV400。

SmartPlan

1. Create 6 New Warriors within 6 months during the campaign period

1. *Mewujudkan 6 Warrior baru dalam tempoh 6 bulan kempen berlangsung*

1. 在这活动期间, 必须注册至少6个新Warriors。

General Terms & Conditions / Syarat-syarat umum penyertaan / 条款和条件

- 1) Campaign duration from 01st June 2024 until 30th November 2024.
- 2) This Campaign is open to Distributors of K-Link who registered in Malaysia ONLY. All BV is valid for purchases made in Malaysia ONLY.
- 3) The company has reserves the right to change this terms and conditions at any time without prior notice.

- 1) Tempoh Kempen : 01hb Jun 2024 hingga 30hb November 2024.
- 2) Terbuka kepada semua ahli K-Link yang berdaftar di MALAYSIA SAHAJA. Semua BV adalah sah untuk pembelian yang dibuat di Malaysia SAHAJA.
- 3) Syarikat berhak untuk menukar terma & syarat ini pada bila-bila masa tanpa notis awal.

- 1) 活动从 01st June 2024 至 30 November 2024.
- 2) 此活动只限于马来西亚注册会员。只计算在马来西亚购买的BV。
- 3) 康立全球公司将保留随时变更、修改或调整以上细则的权利, 恕不另行通知。

For more information, please contact Marketing Department at 03-7948 2333. Thank you
Untuk maklumat lanjut, sila hubungi Bahagian Pemasaran di talian 03-7948 2333. Terima Kasih.

欲了解更多详情, 请致电 03-79482333 与市场部联系。谢谢。